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PROJEKT protokołu Nr LVIII/2024 

z LVIII sesji Rady Gminy Karczmiska VIII kadencji, 

która odbyła się 24 kwietnia 2024 roku 

Obrady LVIII sesji Rady Gminy Karczmiska ósmej kadencji rozpoczęto w dniu 24 kwietnia 

2024 r. o godz. 10:00, w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karczmiska, a zakończono 

o godz. 13:10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Alicja Bełcik 

2. Agata Ceglarska 

3. Wiesław Cholewa 

4. Bożena Danuta Drążewska 

5. Janina Janicka 

6. Marcin Jarosz 

7. Krzysztof Karaś 

8. Roman Lipniewski 

9. Jacek Nowaczek 

10. Michał Podgajny 

11. Grzegorz Rodzik 

12. Ryszard Andrzej Tracz 

13. Michał Walencik 

14. Justyna Wciseł 

1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Nowaczek słowami: „Szanowni 

Państwo otwieram LVIII sesję Rady Gminy Karczmiska ósmej kadencji zwołanej na dzień 24 

kwietnia 2024 r.”. Powitał radnych z terenu Gminy Karczmiska, Wójta Elekta Panią Alicję 

Bełcik, Wójta Gminy Karczmiska Pana Janusza Goliszka, Skarbnika Gminy Panią Katarzynę 

Sochę, Sekretarza Gminy Pana Zenona Rodzika, mecenasa Pana Michała Banię, pracownika ds. 

obsługi Rady Gminy Panią Elżbietę Żółkiewską, Sołtysów oraz Kierowników Jednostek 

Organizacyjnych. Powiedział, że w związku z tym, że Pani Alicja Bełcik w wyborach 

samorządowych w dniu 21 kwietnia 2024 r. została wybrana na Wójta Gminy Karczmiska został 

właśnie z tym dniem wygaszony jej mandat radnego (postanowienie Nr 239/2024 Komisarza 

Wyborczego w Lublinie III z dnia 23 kwietnia 2024 roku w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego Rady Gminy Karczmiska stanowi załącznik do protokołu) i w związku z tym 

nie będzie mogła głosować, natomiast jest obecna na sesji jako Wójt Elekt. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

Jacek Nowaczek przed zapoznaniem z porządkiem obrad poprosił o potwierdzenie quorum. 

Stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych, więc obrady są prawomocne i można 

podejmować uchwały. Powiedział, że wnioskuje o zmianę porządku obrad poprzez przeniesienie 

punktu „6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny” porządku obrad przed punkt 

„8. Wolne wnioski i komunikaty”. Zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś wnioski, co do zmiany 

porządku obrad. Więcej wniosków nie było, w związku z tym zarządził głosowanie wniosku, 

który wcześniej zgłosił. 
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Głosowano wniosek w sprawie: przeniesienia punktu „6. Sprawozdanie Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny” porządku obrad przed punkt „8. Wolne wnioski i komunikaty”, 

zgłoszony przez Przewodniczącego Rady Gminy Karczmiska Pana Jacka Nowaczka 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agata Ceglarska, Wiesław Cholewa, Bożena Danuta Drążewska, Janina Janicka, Marcin 

Jarosz, Krzysztof Karaś, Roman Lipniewski, Jacek Nowaczek, Michał Podgajny, Grzegorz 

Rodzik, Ryszard Andrzej Tracz, Michał Walencik, Justyna Wciseł 

Jacek Nowaczek stwierdził, że wniosek w sprawie przeniesienia punktu „6. Sprawozdanie 

Wójta Gminy za okres międzysesyjny” porządku obrad przed punkt „8. Wolne wnioski 

i komunikaty” zgłoszony przez Przewodniczącego Rady Gminy Karczmiska Pana Jacka 

Nowaczka został przyjęty, po czym odczytał porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Gminy Karczmiska. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Wolne wnioski i komunikaty. 

9. Podsumowanie VIII kadencji samorządu Gminy Karczmiska. 

10. Zamknięcie obrad. 

Jacek Nowaczek po odczytaniu porządku obrad po zmianach zamknął ten punkt. 

3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Gminy Karczmiska. 

Jacek Nowaczek przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z LVII sesji 

Rady Gminy. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu z LVII sesji Rady Gminy. 

Uwag nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z LVII sesji Rady Gminy Karczmiska. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agata Ceglarska, Wiesław Cholewa, Bożena Danuta Drążewska, Janina Janicka, Marcin 

Jarosz, Krzysztof Karaś, Roman Lipniewski, Jacek Nowaczek, Michał Podgajny, Grzegorz 

Rodzik, Ryszard Andrzej Tracz, Michał Walencik, Justyna Wciseł. 

Jacek Nowaczek stwierdził, że protokół z LVII sesji Rady Gminy został przyjęty. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Jacek Nowaczek przeszedł do kolejnego punktu jakim były interpelacje i zapytania radnych 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś interpelacje bądź zapytania. Pytań nie było, w związku 

z tym zamknął ten punkt. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji. 
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Jacek Nowaczek przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. Poprosił 

Inspektora ds. Gospodarki Przestrzennej Panią Magdalenę Bigos o przedstawienie projektu 

uchwały i uzasadnienia. 

Magdalena Bigos przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie. Zgodnie z ustawą z dnia 9 

października 2015 r. o rewitalizacji. Komitet Rewitalizacji stanowi forum współpracy i 

dialogu interesariuszy z organami gminy w sprawach dotyczących przygotowania, 

prowadzenia i oceny rewitalizacji oraz pełni funkcję opiniodawczo-doradczą Wójta. Wobec 

powyższego jest jednym z istotnych elementów partycypacji społecznej, związanych z 

wdrażaniem zapisów Gminnego programu Rewitalizacji, którego celem jest wyprowadzenie 

ze stanu kryzysowego obszarów zdegradowanych. Zasady wyznaczania składu oraz zasady 

działania Komitetu Rewitalizacji określa, w drodze uchwały Rada Gminy. Rolą Komitetu 

Rewitalizacji jest zatem wspieranie procesu rewitalizacji w gminie poprzez opiniowanie, 

doradzanie, a także zapewnienie czynnego udziału lokalnych środowisk społecznych, 

gospodarczych, mieszkańców gminy, organizacji pozarządowych oraz innych grup w 

zaplanowanym procesie. Niniejsza uchwała została poddana konsultacjom społecznym w 

dniach 29.02.2024 r. – 03.04.2024 r. W ramach konsultacji społecznych nie wniesiono 

żadnych uwag do powyższej uchwały. 

Jacek Nowaczek podziękował za wystąpienie i zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania. 

Wiesław Cholewa zapytał, czy członkowie komitetu muszą być mieszkańcami Gminy 

Karczmiska 

Magdalena Bigos odpowiedziała, że tak. 

Jacek Nowaczek zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś pytania. Pytań nie było, w związku z 

powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu 

oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agata Ceglarska, Wiesław Cholewa, Bożena Danuta Drążewska, Janina Janicka, Marcin 

Jarosz, Krzysztof Karaś, Roman Lipniewski, Jacek Nowaczek, Michał Podgajny, Grzegorz 

Rodzik, Ryszard Andrzej Tracz, Michał Walencik, Justyna Wciseł. 

Jacek Nowaczek stwierdził, że Uchwała nr LVIII/338/2024 w sprawie określenia zasad 

wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji została podjęta. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Jacek Nowaczek przeszedł do kolejnego punktu jakim były odpowiedzi na interpelacje 

i zapytania radnych. Powiedział, że nie było żadnych interpelacji i zapytań radnych, w związku z 

tym zamyka ten punkt. 

7. Wolne wnioski i komunikaty. 

Jacek Nowaczek przeszedł do kolejnego punktu jakim były wolne wnioski i komunikaty. 

Zapytał, czy ma ktoś jakieś wnioski, bądź komunikaty. Takich nie było, w związku z tym 

przypomniał radnym o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia 2024 roku 

ze stanem na dzień 31 grudnia 2023 roku w dwóch egzemplarzach oraz PIT-37 również w dwóch 

egzemplarzach. Powiedział też, że należy zwrócić urządzenia mobilne (tablety) wraz z ładowarką 

na stanowisko ds. obsługi Rady Gminy, po czym zamknął ten punkt. 
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8. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Jacek Nowaczek przeszedł do kolejnego punktu jakim było sprawozdanie Wójta Gminy za okres 

międzysesyjny. Powiedział, że w porozumieniu z Wójtem Gminy Panem Januszem Goliszkiem 

ten punkt wraz z następnym zostaną teraz połączone w jeden jako podsumowanie VIII kadencji 

samorządu Gminy Karczmiska, po czym oddał głos Wójtowi Gminy. 

Janusz Goliszek powiedział, że tak naprawdę to jego wystąpienie dotyczy podsumowania trzech 

kadencji, ponieważ trzy kadencje był Wójtem Gminy Karczmiska, natomiast w tych ostatnich 

wyborach nie kandydował na Wójta Gminy Karczmiska, tylko do Rady Powiatu i teraz tam 

będzie próbował swoich sił. Podziękował wszystkim zebranym: sołtysom, radnym, kierownikom i 

dyrektorom jednostek organizacyjnych, Zastępcy Wójta, Skarbnikowi Gminy, Sekretarzowi 

Gminy i wszystkim pracownikom Urzędu Gminy za współpracę. 

9. Podsumowanie VIII kadencji samorządu Gminy Karczmiska. 

Jacek Nowaczek przeszedł do kolejnego punktu jakim było podsumowanie VIII kadencji 

samorządu Gminy Karczmiska. Powiedział: Szanowna Rado, Szanowny Panie Wójcie, 

Szanowny Panie Przewodniczący Rady Powiatu, Szanowni Państwo. Chciałbym zakończyć 

swoje dzisiejsze wystąpienie takim oto podsumowaniem. Ta kadencja była dla wszystkich 

bardzo trudną kadencją. Pandemia COVID-19, wojna na Ukrainie, niekorzystny dla 

funkcjonowania naszego samorządu wyrok Sadu w sprawie hali sportowej obciążający 

dodatkowo nasz budżet (5 mln zł), przez co nie mogliśmy sobie pozwolić na większe 

inwestycje.  Musimy liczyć się z ewentualnym jeszcze jednym wyrokiem Sądu Apelacyjnego 

w tej sprawie ( tj ok 2 mln zł dodatkowych kosztów w sprawie hali). Rosnąca inflacja, która 

niekorzystnie wpływała na funkcjonowanie naszej gminy. To wszystko sprawiło właśnie 

pewne perturbacje, z którymi przyszło nam wszystkim się zmierzyć i przyjdzie zmierzyć się 

nowym władzom naszego samorządu. Szanowni Państwo. Ale nasze wspólne dokonania są 

konkretnym dowodem aktywności Radnych, zaangażowania wszystkich pracowników 

samorządowych oraz dobrej współpracy z mieszkańcami poprzez Sołtysów i Rad Sołeckich, 

którym z tego miejsca chcę jeszcze raz bardzo Serdecznie podziękować. Mimo 

występujących w czasie trwania kadencji różnic zdań, w bardzo poważnych sprawach udało 

się nam osiągać porozumienie. W mojej ocenie zawsze najwięcej emocji  wzbudzała kondycja 

finansowa naszej gminy. Cieszy, że mimo wszystko potrafiliśmy dla dobra naszych 

mieszkańców podejmować wspólnie bardzo trudne decyzje, decyzje służące dobru 

wspólnemu. Wierzę w to głęboko, że decyzje te będą naszemu społeczeństwu w pozytywny 

sposób służyć. Dziś bardziej niż kiedykolwiek wiemy, że realizacja naszych wspólnych 

celów, zależała, zależy i zależeć będzie od nas wszystkich. Od naszego zespołowego działania 

i wspólnego działania nowych władz samorządowych. Od wzajemnej życzliwości i 

zrozumienia. Na pewno będą tez różnice zdań. Ale wierzę w to głęboko, że zawsze 

priorytetem będzie dobro wspólne, czego nowo wybranym władzom naszej gminy życzę.  

Szanowni Państwo Radni. Na koniec kadencji czyli dziś należało by zadać sobie pytanie. Czy  

jako Rada Gminy Karczmiska sprostaliśmy oczekiwaniom mieszkańców? Na tak postawione 

pytanie trudno dziś znaleźć jednoznaczną odpowiedź. Pewnie każdy z nas będzie miał inną 

ocenę tego, co wokół nas się działo i jak wykonywaliśmy swoje obowiązki, a także jak 

korzystaliśmy ze swoich praw. Jak reprezentowaliśmy interesy swoich wyborców oraz 

dbaliśmy o dobro samorządu. Jedno jest pewne w mojej ocenie. Wszyscy chcieliśmy Dobrze, 

tylko to dobro było postrzegane w różny sposób, bo mieliśmy do tego takie prawo.  Na tym 

polega demokracja.  
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Chciałbym jeszcze raz podziękować Wójtowi  za współpracę. Pomimo tego, że często 

mieliśmy rozbieżne zdania i nawet się sprzeczaliśmy, to jednak w wielu kwestiach 

osiągaliśmy kompromis. A takie rozwiązania w demokracji ceni się najbardziej. 

Dziękuję jeszcze raz Wszystkim Radnym naszej gminy. Szczególnie Dziękuję tym radnym, 

którzy mniej łaskawym okiem patrzyli na moje poczynania, nawet czasami bardzo krytycznie. 

Może to zabrzmi dziwnie ale chce Wam za to tez podziękować. Bo to w pewnym sensie 

mobilizowało mnie do samokontroli, co nie zawsze mi się udawało, ale to skłaniało mnie 

często do analizy własnego postepowania. Był to też dla mnie bardzo trudny czas, w jakim 

przyszło mi pełnić tę zaszczytną funkcję.  Dlaczego? Chociażby dlatego, że tak się złożyło, że 

za mojego przewodniczenia zmieniali się sekretarze czyli szefowie biura rady, cztery razy 

zmieniani byli też pracownicy biura obsługi rady, którym z tego miejsca pragnę podziękować. 

Pani Żółkiewska Elżbieta, Pani Ewelina Kluziak-Józwik, Pani Agnieszka Skrzyńska-

Michalczewska i teraz znowu Pani Ela. Ale uważam, że  mimo to daliśmy radę.  

Szanowna Rado. Jest i było to dla mnie wielkie wyróżnienie oraz ogromny zaszczyt, że 

zaufaliście mi Państwo i powierzyli tak odpowiedzialną funkcje. Z całego serca Dziękuję, że 

mogłem przez całą kadencje przewodzić tak szacownemu gronu. Cieszę się, że pomimo wielu 

perturbacji podjęliśmy wiele trudnych decyzji w formie Uchwał. Jestem przekonany, że 

większość z nich będzie dobrze służyła Naszemu społeczeństwu. 

Szanowni Państwo Radni i wszyscy zebrani oraz Ci z którymi miałem możliwość zetknąć się 

jako Przewodniczący Rady Gminy. Jeśli kogoś z tytułu wykonywania przeze mnie tej 

zaszczytnej funkcji uraziłem, to z całego serca szczerze przepraszam. Pełnienie przeze mnie 

Funkcji Przewodniczącego Rady zawdzięczam Wam Państwo Radni, za co z całego serca 

chyle przed Wami czoło i Dziękuje. Dziękuję za te 5 lat wspólnej pracy na rzecz naszej 

ukochanej małej ojczyzny, której na imię Gmina Karczmiska. Życzę jeszcze raz wszystkim 

realizacji swoich planów i zamierzeń. Pracę z Wami i wspólnie przeżyte chwile pozostawię 

na zawsze w moim sercu. Współpraca z Wami Szanowni Państwo Radni była dla mnie 

wielkim zaszczytem. 

Historia i tradycja tej ziemi, są wartościami ponadczasowymi i winny być dla nas 

zobowiązaniem na przyszłość. Rzecz jednak w tym, byśmy umieli te wartości przekuwać 

w realia dnia codziennego, bo to one decydują w dużej mierze o poziomie życia naszych 

mieszkańców, czego sobie, wszystkim Państwu i naszym mieszkańcom oraz wybranym 

nowym władzom samorządowym naszej wspaniałej Gminy Karczmiska z całego serca 

życzę. 

Po przemówieniu zostały wręczone dyplomy z podziękowaniami, pamiątkowe zdjęcia oraz 

kwiaty. 

10. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Karczmiska Pan Jacek Nowaczek stwierdził wyczerpanie 

porządku obrad, po czym zamknął LVIII sesję Rady Gminy Karczmiska ósmej kadencji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy  

 

Jacek Nowaczek 

Przygotowała: Elżbieta Żółkiewska 


